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Hangon Casinon myynti

Olen aikaisemmin suhtautunut vastahakoisesti Casinon myyntiaikeisiin. Nyt olemme kuitenkin tulleet tilanteeseen missä

kaupunkimme Jalokiven pelastamiseksi olisi ryhdyttävä välittömästi toimeen. Katto vuotaa kuulemma kymmenistä kohdista,

infra ei ole enää ajan tasalla, niin sisäisesti kuin ulkoisestikin tilanne on huolestuttava.

Casino on laitettava välittömästi myytävien kiinteistöjen listalle, mutta riittävillä velvoitteilla miljoonia vaativan entisöinnin

suhteen ja alkuperäinen käyttötarkoitus säilyttäen. Tässä yhteydessä tulisi kiinteistön kunnosta ja sen mahdollisuuksista

tehdä selvitys ja kartoittaa mahdolliset eri tukimuodot Casinon entisöinnin tueksi.

Kaikki tämä on mahdollista ja toimiin olisi ryhdyttävä mahdollisimman nopealla aikataululla. Ajanhammas nakertaa

kiinteistöä nyt joka ikinen hetki.
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